
附件1：
2017年苏州市海外高层次人才需求信息表

	单位名称
	苏州康宁杰瑞生物科技有限公司
	联 系 人
	诸雪峰

	地    址
	江苏省苏州市园区星湖街218号生物纳米园C23
	电子信箱
	xuefengzhu@alphamab.com

	邮    编
	215123
	电    话
	13812671661

	网    址
	http://www.alphamab.com
	传    真
	0512-65951825

	单    位    简    介
苏州康宁杰瑞生物科技有限公司成立于2009年4月，公司在苏州工业园区设立研发中心，在吉林长春和苏州工业园区规划建设两个生产基地。 

苏州研发中心实验室约6000余平方米，已经汇聚150位高端人才，其中博士18人，硕士60余人及十余名世界一流的科学家组成的顾问团队，并成立博士后工作站，与东南大学成立校企共建技术中心，中科院上海药物所形成生物大分子药物战略合作，与美国Thermo-Fisher公司建立合作实验室。 
公司先后投入3亿元人民币，搭建和完善大分子药物研发平台，到目前为止已经具备从抗体/蛋白药物早期筛选和工程化、细胞株构建和小试工艺、到中试放大和制备临床研究供试样品的能力。 
公司的分析质控平台可以自主完成生物大分子药物的全面深度表征。早期工艺开发平台包括50L，130L，250L的哺乳动物细胞生产线和100L的原核生产线。中试车间符合CFDA、EMA和FDA的cGMP标准，由包括4条250L，2条1000L哺乳动物细胞生产线的原液车间和 6000瓶/小时的无菌制剂灌装车间组成。动物实验中心可以完成创新大分子药物药效，药理，药代，药动的早期评判。 

截止2016年，公司申请国内外专利25项，药物临床申报5项，其中生物类似物一项、生物创新药四项。 

公司与肿瘤免疫领域的国际著名学者共同成立丁孚靶点生物技术公司，专注肿瘤免疫治疗，目前已经获得PD-L1、CD137、OX40等靶点的药物候选物十多个，正在逐步进入CMC开发阶段。 

公司与施慧达药业形成战略合作，在吉林长春建设康宁杰瑞（吉林）公司大分子药物生产基地，建设符合CFDA，EMA和FDA要求的cGMP厂房， 一期拟投入10亿元人民币，项目占地面积8万平方米，一期建筑面积2万平方米，年产药物1000万支以上，预计年产值100亿元，利税25亿元。 

2015年，康宁杰瑞成立全资子公司江苏康宁杰瑞生物制药有限公司，拟在苏州新建大分子药物生产基地，将集研发、生产、销售为一体，计划投资总额20亿元人民币，占地75亩，建筑总面积约6.5万平方米。项目达产后，年产单克隆抗体和融合蛋白等大分子药物1500万支，实现年产值120亿元，利税34亿元，增加地方就业1000人以上。 



	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	医学总监
	肿瘤免疫
	1、 负责公司研发领域全球研发动态的跟踪与信息收集，负责新产品立项的医学、药学背景调研，负责产品专利申请的相关医学写作。
2、 负责医学事务部的日常管理与营运，负责部门管理制度及 SOP 的制定、执行。

3、 建立和完善部门组织架构，负责团队的相关技术指导和培训工作。
4、 负责新药临床研究项目的管理工作，包括临床方案制订、 CRO 和基地等相关机构的筛选及确定、项目预算制订、进度与质量管理及总结报告审核。
5、 配合开展新药的临床前研发及在 FDA、 CFDA 的注册工作。

	博士
	1
	50-150万

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数   1  (个)，需求人数 1     (人)，涉及专业   1    (门)，

需求博士   1  (人)、硕士  0  (人)、本科及以下  0  (人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 
(2017) 
	Name of the Organization
	AlphaMab Co.,Ltd
	Contact Person
	Shelly zhu

	Address   
	Bldg. C23, bioBAY 218 XingHu Street, Suzhou Industrial Park SuZhou, Jiang Su，PR China
	E-mail
	xuefengzhu@alphamab.com

	Zip Code
	215123
	Telephone
	13812671661

	Web Site
	http://www.alphamab.com
	Fax
	0512-65951825

	Alphamab Co. Ltd was established in early 2009 by Dr. Ting Xu, recipient of prominent “Thousand Talent Program”. Since its inception, the company has been striving to become a leader in booming biotech industry in China. 

    The R&D center in Suzhou occupies over 60,000 square feet lab and office space. Now the center has over 100 talented scientists, more than 60% of which hold graduate degrees. In past few years, Alphamab has formed strategic alliance with Shanghai Institute of Materia Medica, Chinese Academy of Science, Southeast University and Thermo Scientific as part of its open drug discovery platform. The platform is supported by a world class scientific advisory board and active collaborations with major pharmaceutical companies in China. So far, over 300M RMB has been invested in infrastructure and advanced instruments. The center is fully equipped for biologics R&D, from target validation, hit screening, H2L, PK/PD, pharmacology, cell line construction, process development, scale up GMP manufacturing and IND filing. The BDS and FFP suites, built to meet cGMP requirement of CFDA, FDA and EMA, were commissioned in 2013 and certified by Jiangsu CFDA for biologics manufacturing in 2014. Currently there are more than 30 active projects in Alphamab, including biosimilars, novel mAbs and engineered version of mAbs and proteins. Through internal effort and external collaboration, Alphamab is successfully entering oncology, infertility and blood disorder area with two filed INDs, 3 pending INDs and dozens at earlier stages.  

   In 2011,Alphamab formed strategic partnership with Shihuida Medical Group to get capital investment for a world class R&D center in Suzhou. The partnership has more ambitious goals: To build a commercial manufacturing facility for biologics in Changchun, Jilin province, backed up by 1B RMB commitment for initial phase; To gradually integrate the commercial team of Shihuda medical group, with more 1000 sales covering entire China, to get ready for commercial launching biologics in China; To actively explore the opportunities abroad, including technology outlicensing and product launch.  



	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	medicine director
	tumor immunology
	1、Responsible for the company's research and development of global research and development in the field of dynamic tracking and information collection, responsible for new product project background research of medicine and pharmacy, responsible for product patent related medical 
writing. 

2、Responsible for daily management and operation of the medical department, responsible for department management system and the formulation and implementation of the SOP. 
3、Organization structure, set up and improve the department responsible for the relevant technical guidance and training of the team 

4、Responsible for the management of new drug clinical research projects, including clinical scheme designing, CRO and base of related institutions, such as selection and determination, project budget, schedule and quality management review and summary report. 

5、Together with the preclinical research and development of new drugs and in the FDA, the CFDA registration work; 


	Doctor Degree
	1
	From $80000 to $220000 



	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number     ，Vacancy Number      ，Number of Related Major     ，

Doctor Degree     、Master Degree   、Bachelor Degree and Below     。

	Note
	


附件2：
2017年苏州市海外高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	
	单位性质
	

	单位地址
	
	邮    编
	

	网    址
	
	电子邮件
	

	联 系 人
	
	电    话
	

	手    机
	
	传    真
	

	单位简介
	

	项目名称
	

	所属行业
	

	项目介绍
	

	合作条件
	

	备注
	


Suzhou Project Information for Foreign Experts

(2017) 

	Name of the Organization
	
	Nature of the organization
	

	Address
	
	Zip Code
	

	Web Site
	
	E-mail
	

	Contact Person
	
	Tel
	

	Cell Phone
	
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
	

	Name of the Project
	

	Industry
	

	Introduction of the Project
	

	Cooperation Conditions 
	

	Note
	


